
Královéhradecká krajská organizace ČUS 
U Koruny 292, 501 01 Hradec Králové,  

 
 

Zápis ze schůze Krajské rady KH KO ČUS č. 2/2013 
konané dne 29. října 2013 

 
Přítomni za KR: pp. L.Balášová, O. Bartošek, Z. Fiala, J. Langr, H. Kopecká, J. Pekař, J. 
Pavlíček, I. Šanderová, J. Šmíd, L. Šnajdr, F. Vitoch 
 
Za RK: pp. J. Antoš, P: Faltus, F. Karlík 
 
Hosté: pp. O. Knotek, D. Bořilová 
 
O. Knotek - Semináře KÚ Královéhradeckého kraje 

- semináře v okresech – cca 2 hodiny – systém je stejný, informace o tom, co je nového 
- prosba o zajištění prostor v okresech pro cca 25 osob – spolupráce OS (termín od 14. 

listopadu do konce listopadu) 
- změny vlastních žádostí – změny v zásadách – implementace z Programu obnovy 

venkova - POV slouží vesnicím, v případě rovnosti bodů rozhoduje datum podání 
žádosti, vyúčtování do 31.12. – elektronické 

- záměr v oblasti sportu a volného času – 8 oblastí jiné číslování, samostatná kapitola 
„sport a tělovýchova“ 

- celkově do sportu a volného času – 10 mil – (6 mil na SPT 1-7 sport, 4 mil volný čas) 
3,5 mil vrcholový a výkonový sport samostatně 

- pohybová gramotnost – neorganizované aktivity 
- v každé oblasti možná 1 žádost – jinak neomezeně  
- žádosti na 2014 - 13. 11. otevřeno – podávání žádosti – 19. 12. (čtvrtek) konec  

 
H. Kopecká – informace z ČUS a KHK 
 Dotační politika KHK  
 Jednání s T. Šormovou – návrh na dotaci pro okresy a kraj na 2014 
 Diskuse nad společnou žádostí – příspěvek na činnost na 2014 od KHK (žádost na 150 

tis pro OS a 250 tis pro KO) 
 
J. Pekař ODM – vyhodnocení 2013 
-  příprava ODM 2014  
 
Připraven Statut KH KO ČUS – prosba o připomínky 
 
Sportovec roku „Královéhradeckého kraje“ – J. Pekař – přípravy probíhají – přes ČOK – 25. 
března 2014 – snaha zajistit Š. Škorpila 
 
Sportovec roku v okresech 
RK – více jak 10 let se nevyhlašovalo, teď dělají s agenturou ČOK 
JC – 42 let dělají sami 
 
Sportovci roku ve svazech – žádosti pro krajské sportovní svazy připraví J. Šmíd – zašle 
svazům a předloží ke schválení na příští KR 
 



Info SCS  
Seminář manažerů v Nymburce 
Porada zástupců OS – info v zápise 
Připravuje se setkání účetních OS a KO – koncem listopadu 
„ČUS - Sportuj s námi“ 
 
D. Bořilová – předložila rozpočet čerpání 2013 a návrh 2014 – bude jednáno na příští KR 
 
Dotaz na KFS - pohledávka cca 45 tisíc Kč – jak se bude řešit?  
 
J. Pekař připravil inventarizaci majetku k 31.12.2013 – bude řešena příště  
 
F. Karlík – zpracuje účast družstev v celostátních soutěžích 
 
 
 
 
Příští KR – 2. prosince 2013 
 
 
Zapsal: Ing. Jaroslav Šmíd  


